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Vážený pane,

dne 21.1.2021 jsme obdrželi Vaši žádost o poskytnutí informace:

„v souladu s informačním zákonem Vás žádám o poskytnutí informací. Jen podotýkám, že

celou záležitost jsem chtěl řešit mimo informační zákon, ale pan tajemník úřadu Jan Socha

nebyl ochoten spolupracovat.

Nejprve si dovolím o malou rekapitulaci:

1. Zaslal jsem předžalobní vyzvu s návrhem odměny za užití mých fotografií. Starosta napsal,

že si úřad u mě nic neobjednal a faktura nebude zaplacena.

2. Požádal jsem úřad o poskytnutí informací, kdo zaslal šéfredaktorovi fotografie z období šití

roušek, které byly prokazatelně staženy z webu Hraboválnfo. Úřad mi informaci neposkytl,

tak jsem se odvolal, magistrát uvedl, že je evidentní, že úřad souhlas neměl a že informace

musí znát šéfredaktor.

3. Šéfredaktor se vyjádřil tak, že neví o jaké fotografie se jedná a ani že neví, kdo mu je

poslal.

4. Zaslal jsem tedy poslední návrh na mimosoudní vyrovnání, kde jsem požadoval omluvu od

šéfredaktora za neprofesionální chovaní, když mi ukradl fotografie (ať již 0n sám, nebo

neprofesionálním přístupem, kdy si nezajistil u držitele autorských práv souhlas).

5. Tři fotografie jsem pořídil V období první koronavirové krize, kdy jsem zajišťoval veškerou

organizaci pomoci V obci a úřad pouze ode mě přebíral již hotovou nebo předpřipravenou

práci, na kterou jsem si musel V praci brat dovolenou. Fotek si nesmírně cením i z toho

důvodu, že V Hrabové NIKDO takové fotky z dané doby nepořídil a toho si prokazatelně byl

úřad i šéfredaktor vědom - tuto informaci mi poskytl jak Petr Žižka, tak i manželé

Hromádkovi, kteří odmítli poskytnout panu Dvořákovi jakékoliv fotky z té doby.

Pane tajemníku, prosím Vás a šéfredaktora Jana Dvořáka o poskytnutí následujících

informací:

Dotaz na Ing. Jana Sochu (prosím o poskytnutí informací stručnou odpovědí ano/ne, která Vás

nezdrží a mně plně dostačuje, neptam se Vás na názor):

1. Stáhl jste V srpnu 2020 vy osobně na pracovním počítači ve vlastnictví MOb Ostrava-

Hrabová fotografie pro Hrabovské listy z webu Hraboválnfo z obdobi první koronavirové

krize (viz odkazy níže)? Fotka šití roušek ze školy, školky a fotka z areálu za školou



(vydávání dezinf k lk m f rafie, na jejichž použití jste neměl souhlas autora,

autorem jsem j

2. Zaslal jste tyto fotografie vy osobně prostřednictvím pracovního nebo soukromého mailu z

pracovního počítače panu Janu Dvořákovi a informoval ho, že jste je stáhl z webu

Hraboválnfo?

3. Kontaktoval jste provozovatele webu Hraboválnfo s žádostí o získání souhlasu s užitím

autorského díla?

4. Kontaktoval jste autora článků (viz odkazy níže) s žádostí o získání souhlasu s užitím

autorského díla?

Dotaz na Ing. J áná Dvořáka (prosím o poskytnutí informací stručnou odpovědí ano/ne, která

Vás nezdrží a mně plně dostačuje, neptam se Vás na názor):

1. Obdržel jste mailem V srpnu 2020 od tajemníka uřadu Ing. Jana Sochy fotografie z období

první koronávirové krize (viz odkazy níže) — šití roušek ze školy, školky a fotku z areálu za

školou (vydávání dezinfekce)?

2. Obdržel jste informaci, že má uřád zakoupenou licenci nebo má souhlas autora s použitím

fotografií, což jste jako šéfredaktor povinen prověřit?

3. Věděl jste, že fotografie byly staženy z webu Hraboválnfo, informoval Vás o to pán

tajemník Ing. J án Socha?

3. Kontaktoval jste provozovatele webu Hraboválnfo s žádostí o získání souhlasu s užitím

autorského díla?

4. Kontaktoval jste autora článků (viz odkazy níže) s žádostí o získání souhlasu s užitím

autorského díla?

5. Vysvětloval jste komukoliv z úřadu či samosprávy, že fotky byly použity pro nekomerční a

reportážní účely, což nevyžaduje dle Vašeho názoru souhlás autora fotografií ?

Jedna se 0 fotografie z těchto článků:

https://www.hrabova.info/2020/03/2S/áktuálni-situace-ohledne-rousek-v-hrábove/

https://www.hrabova.info/2020/04/28/dezinfekce—pro—hrabovske—rodiny-zdarma/
 

Odpovídáme:

Odvoláváme se na zákon 106/99 Sb. o svobodném přístupu k informacím, §2, 0dst.(4), podle

kterého „Povinnost poskytovat informace se netýká dotazů na názory, budoucí rozhodnutí a

vytváření nových informací“

1) Kotázkám na tajemníka Ing. Jana Sochu odpovídáme, že touto informací ÚMOb

nedisponuje.

2) K otázkám na tehdy starostou pověřeného zpracovatele mimořádného čísla

Hrabovských listů za I. pololetí 2020 uvádíme, že pan Ing. Dvořák v té době nebyl

zaměstnancem ani V žádném pracovním vztahu k ÚMOb Hrabová. Informací na Vaše

otázky nedisponujeme a jsme přesvědčeni, že Úřad nemá povinnost těmito

informacemi disponovat.

3) Na 52. jednání Rady MOb dne 9.12.2020 byla výše uvedená záležitost projednávána a

vzápise ztohoto jednání RMOb je uvedeno: Autorská práva p. Orkáč: Radní se



seznámili s písemným návrhem lng. Orkáče. Starosta je připraven se za postup úřadu

omluvit. Omluva je připravena pro únorové vydáni Hrabovských listů.

Digitálně podepsal Ing.Jan

Socha

lng. Jan SOCha Datum:2021.02.01 15:53:23

+01 '00'

S pozdravem Ing. Jan Socha

tajemník UMOb

Hrabová


